

# 2025年圣诞节 活动目录预览

Christmas 2025  
Active Directory Preview

第1页.活动海报

Page 1. Event Poster

第2~5页.活动准备

Page 2~5. Event Preparation

第6~10页.活动花絮

Page 6~10. Activity behind- the-scene





Dec. 22~Dec. 25

持续的活动  
Continuous activity



## 让闲置书发光 Let idle books shine

一本好书 = 3 本超有趣的过刊杂志! 你的闲置好书, 藏着没讲完的故事, 图书馆的多彩杂志, 等着和你做朋友~

One book = 3 super interesting magazines!

# MERRY CHRISTMAS.

12/22 (一) ~ 12/25 (四)

limited  
time event

限时的  
活动

1

2

3

4

## 圣诞心愿漂流 Christmas wish rafting

2026年你有什么期待? 写下你的心愿挂在 Library 圣诞藤条上。每一张漂流的心愿卡, 都是圣诞季里会发光的小期待! 2026 wishes? Jot them down, hang on Library's Christmas garland! Each floating card is a glowing holiday hope.

## 寄信小天使 Letter Angle

叮! 圣诞寄信通道开启~ 小天使在线接单, 把你的心愿打包送给对方!

Ding! The Christmas letter channel is open~ Little Angel accepts orders online and packs your wishes for the other party!

Dec. 22~Dec. 23

## 圣诞滚滚乐 Christmas Rolling

圣诞福利“滚”不停! 参与滚滚乐, 圣诞礼包、糖果等等统统收入囊中~ Christmas benefits “roll” non-stop! Participate in the roll, Christmas gift packs, candies, etc. are all included in the bag~

Dec. 22(一) ~ Dec. 23(二)

Dec. 24(三) ~ Dec. 25(四)

## 暖冬圣诞手作礼 Christmas DIY

一、扭扭棒DIY  
Pipe Cleaner DIY  
二、限量圣诞帽DIY  
Limited-Edition  
Christmas Hat DIY

22nd~25th December

寄信小天使

12.22~12.25

# CHRISTMAS Letter Angel

把悄悄话写进信封

记得一定要写清收件人班级姓名  
这样信件才会顺利送达哦！

Please write down the recipient's name and class clearly.



收件人 NAME CLASS



LET IDLE BOOKS SHINE

# CHRISTMAS 让闲置书发光

一本书 = 3 本超有趣的过刊杂志！你的闲置好书，藏着没讲完的故事：图书馆的多彩杂志，等着和你做朋友～

ONE BOOK = 3 SUPER  
INTERESTING  
MAGAZINES!

DECEMBER  
22ND~31ST



# CHRISTMAS

Jingle  
Bells



活动期间借书，  
圣诞老公公帮你  
消除你的  
逾期罚则啦！

Event period:  
Borrow books,  
Santa cancels  
overdue  
penalties!

DECEMBER 22ND~25TH

罚则免除  
PENALTY EXEMPTION



# CHRISTMAS 圣诞心愿漂流

DECEMBER 22ND-25TH

2026年你有什么心愿？

写下你的心愿挂在LIBRARY圣诞藤条上，每一张漂流的心愿卡，都是圣诞季里会发光的小期待！

每人只能写一张哦！  
EACH PERSON CAN ONLY WRITE ONE!

Write down your wish and hang it  
on the Christmas garland!

当图书馆的书架裹上雪花，圣诞的铃铛就摇响了惊喜——图书馆这几天的圣诞活动，把冬日的冷清全换成了暖融融的热闹！

When the library shelves were covered with snowflakes, the Christmas bells rang with surprise - the library's Christmas activities these days have replaced the cold winter with warm and lively!





The library wishing wall has been contracted by "I want to spend Christmas with the bookshelves"! My little card hangs next to the snowman's hat, waiting for it to float into New Year's candy. ☺



图书馆圣诞树已被“想和书架过圣诞”承包! 我的小卡片挂  
在雪人的帽子旁, 等它飘成新  
年的糖。☺





Wrap the Christmas warmth of the library into gifts! Exclusive bookish Christmas gift, remember to bring some expectations when opening! ✨

把图书馆的圣诞暖意裹进礼物里啦!专属的书香圣诞礼,拆的时候记得带点期待哦! ✨



# 圣诞快乐



许愿卡挂成了小森林，每张卡片都裹着“想和图书馆一起过下一个圣诞”的软乎乎期待！

The wish cards are hung in a small forest, and each card is wrapped in the soft anticipation of "I want to spend next Christmas with the library"!



滚来滚去的“圣诞福袋”里，糖果和小礼物撞出哗啦哗啦的笑，手作区的扭扭棒和圣诞帽，把每个人的指尖都染上了节日的颜色~

In the rolling "Christmas lucky bags", candy and small gifts clattered with laughter, and the twist sticks and Christmas hats in the handmade area dyed everyone's fingertips with festive colors~





图书馆手作区的扭扭棒在我手里变身啦！缠成小雪花 + 圣诞松枝的发卡，往发梢一别，连翻书都带着亮晶晶的圣诞风~

The twist stick in the handmade area of the library has transformed in my hands! The hairpin wrapped into small snowflakes + Christmas pine branches, parting from the ends of the hair, even turning the book with a shiny Christmas wind~





旧书换了新故事，心愿飘成了小星光，连空气里都飘着“下次活动还要来”的念叨

The old book has been replaced with a new story, and the wish has become a small star, and even the air is floating with "the next event will come"

自信!

在学技你写一件材  
Christmas! 直播的  
是别人怎么说你! 自  
是第一位的

人: 刘婧如 二班

人: 刘佳欣 二班

天开心)

麻 麻



许愿卡挂成了小森林, 每张  
卡片都裹着“想和图书馆  
一起过下一个圣诞”的软  
乎乎期待!

The wish cards are hung in a  
small forest, and each card is  
wrapped in the soft anticipation  
of "I want to spend next Christ-  
mas with the library"!

